



**FEE STRUCTURE**  
ACADEMIC YEAR 2023/2024

**收费政策**  
**2023/2024 学年**

**1. Tuition Fee 学费**

The tuition fee covers teaching and learning on campus, online or a hybrid of both.  
学费包含在校园内进行的教学，线上课或两者结合。

Year Group	Tuition Fee (RMB)	1 <sup>st</sup> Term (Sep 2023 – Jan 2024)	2 <sup>nd</sup> Term (Feb 2024 – Jul 2024)	Tuition Fee (RMB) (Include 2% early bird discount)
Year 2	285,000	117,167	167,833	279,300
Years 3-5	288,000	118,400	169,600	282,240
Years 6-8	301,800	124,073	177,727	295,764
Years 9-11	315,600	129,747	185,853	309,288
Years 12-13	331,500	136,283	195,217	324,870

To be entitled to early bird discount, the tuition fee must be paid in full by the due date stated on the invoice. The early bird discount ceases once the student withdraw from Harrow Beijing during the academic year.

在账单到期日之前支付全年学费方可享受早鸟优惠。一旦学生在学年中途从哈罗退学，早鸟优惠自动失效。

**2. Discounts 折扣**

In an effort to assist families, the school has a tuition discount for families with multiple siblings. Discounts will be applied for siblings who are in the school at the same time. The discount is applied to the second and subsequent sibling(s) in the order of birth.

为了对有多个孩子的家庭予以支持，学校向同时在校多个孩子的家庭提供学费折扣。折扣仅限于学费，从第二个及之后的孩子按照年龄顺序适用。

2 <sup>nd</sup> Child	5% discount
3 <sup>rd</sup> Child	10% discount
4 <sup>th</sup> and subsequent children	15% discount

**3. Withdrawal and refund policy 退款**

A written notice must be given 3 months prior to a student's withdrawal from the school. This is to ensure the school has sufficient notice with which to plan fee levels, other resources and the curriculum. Following a timely withdrawal, the refund will be as below:

对于申请退学的在校学生，应当提前 3 个月书面通知学校。这是为了确保学校有足够的时间计划收费，资源和课表。在及时提交退学申请的情况下，退款标准如下：

**Harrow Beijing**

No.287-289 Hegezhuang Village, Cuigezhuang County, Chaoyang District, Beijing, China, 100102  
北京市朝阳区崔各庄乡何各庄村 287-289 号, 邮编: 100102



Withdrawal Date 退学日期	Refund of Tuition 学费退款	
	Term 1 第一学期	Term 2 第二学期
On or before 31 <sup>st</sup> Aug 2023 2023 年 8 月 31 日当日或之前	100%	100%
On or before 30 <sup>th</sup> Sep 2023 2023 年 9 月 30 日当日或之前	80%	100%
On or before 31 <sup>st</sup> Oct 2023 2023 年 10 月 31 日当日或之前	60%	100%
On or before 20 <sup>th</sup> Feb 2024 2024 年 2 月 20 日当日或之前	No	100%
On or before 20 <sup>th</sup> Mar 2024 2024 年 3 月 20 日当日或之前	No	80%
On or before 23 <sup>rd</sup> Apr 2024 2024 年 4 月 23 日当日或之前	No	60%
After 23 <sup>rd</sup> Apr 2024 2024 年 4 月 23 日之后	No	No

- Refunds of tuition fees will only be made after the return of the Official Tax Receipt (Fapiao) issued by the school.
- The Head of School and the School Governors may review withdrawals/refunds on a case-by-case basis at their discretion.
- 家长需在交还由学校出具的正式发票后方可办理退款。
- 校长及校领导会根据自由裁量权审理每一笔退学退款。

#### 4. Statement 声明

In the event of any inconsistency between the Chinese version and English version herein, the English version shall prevail. Harrow reserves the right of final interpretation of the fee policy.

如中文与英文有任何不一致之处，须以英文为准。哈罗对费用政策拥有最终解释权。

#### Harrow Beijing

No.287-289 Hegezhuang Village, Cuigezhuang County, Chaoyang District, Beijing, China, 100102  
北京市朝阳区崔各庄乡何各庄村 287-289 号, 邮编: 100102